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Referent: Guro Oudenstad Strætkvern 

Arkivreferanse:   

Møtereferat 
 
Til: Møtedeltakere 
 
 

 
 

Referat planforum  

Tema: Sør-Odal kommune; Områderegulering Korsmo 

 
Møtet ble avholdt på teams.  

Møteleder Kristin Ryen Reithaug  kristin.ryen.reithaug@innlandetfylke.no   

planforum@innlandetfylke.no  

 

Deltakere:  

Ingunn Brøndbo Moss Ingunn.Brondbo.Moss@sor-odal.kommune.no 

Helge Karl Nyhamn Helge.Karl.Nyhamn@sor-odal.kommune.no 

Kay Henning Kleverud Kay.Henning.Kleverud@sor-odal.kommune.no 

Morten Andreassen Morten.Andreassen@sor-odal.kommune.no 

Ingunn Midtgård Høyvik ingunn.hoyvik@statsforvalteren.no 

Marte Hveem Igeltjørn marige@innlandetfylke.no 

Marianne Hvalsmarken Marianne.Hvalsmarken@banenor.no 

Nina Michalowska Nina.Michalowska@banenor.no 

Astrid Kristiansen astrid.kristiansen@vegvesen.no 

Solveig Hansen solveig.hansen@statsforvalteren.no 

Helge Heimstad Helge.Heimstad@mattilsynet.no 

Zorica Tomanovic zortom@innlandetfylke.no 

Søren Elkjær Kristensen sek@nve.no 

Guro Oudenstad Strætkvern Gurstr@innlandetfylke.no 

Odd Arne Nilsen odanil@innlandetfylke.no 
 
 
 

Tema Merknader 

1. Kommunen orienterer om 
planen 

Sør-Odal informerer om kommunens pågående arbeid med 
områdereguleringsplan for Korsmo. 
 
Innenfor planområdet er det en rekke offentlige funksjoner; 
barne- og ungdomsskole, videregående, alders- og sykehjem, 
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kommunale- og private boliger. Kommunen vurderer området 
som attraktivt for sentrumsnære boliger.  
 
Kommunen har kommet et stykke i planleggingen og har 
utarbeidet utkast til plankart. Ønsker i den forbindelse å 
diskutere enkelte problemstillinger 

4. Areal som i gjeldende reguleringsplan er avsatt til fremtidig 
sykehjem. Området ønskes i ny reg. Plan avsatt til fremtidig 
bolig/tjenesteyting 

2. Vegnett Planutredingen har kommet frem til at det er behov for 
kapasitetsøkning i rundkjøringen Fv.24 * E16.  
Hovedandelen av trafikkøkningen kommer fra generell 
trafikkvekst, og ikke utbygging på Korsmo. Hvordan skal 
kommune forholde seg til dette i påvente av avklaring og 
utbygging av E16.  
 
SVV: E16 ligger i utbyggingsporteføljen til Nye Veier, og er 
under planlegging. Endelig trase er ikke avklart. Så lenge E16 
ligger i porteføljen til Nye Veier foreligger det ikke midler til 
andre tiltak enn nødvendig drift og vedlikehold hos SVV. Nye 
Veier har ikke ansvar for dagens vei.  
 
IFK: Rundkjøringen har to armer ut til fylkesveg. Tiltaket kan 
meldes inn til handlingsprogrammet for fylkesveger, for å løfte 
problemstillingen ytterligere. 
 

 Mulig transformasjonsområde / utvikling av område langs E16 
Er i dag regulert til skole/idrettsanlegg, men kommunen ser i 
dag på muligheten for å transformere dette til mer 
sentrumsområde (næring i 1. etasje og boliger i øvrige 
etasjer).  
 
 
NVE: Nytt sykehjem, kommer innenfor sikkerhetsklasse F3 - 
må ligge utenfor utbredelsesområde for 1000-årsflom. Må 
gjøres utredninger for å vise at kravet oppfylles.  
Skal man kunne gå rett på byggesak, må også 
områdereguleringen utrede forhold knyttet til sikker 
byggegrunn (kvikkleire).  
 
 
 

Flytting av busstopp Flytting av busstopp 
Det er et politisk ønske å flytte busstoppen for elever ved 
Glommasvingen skole fra Korsmo til skoleområdet.  
 
Dagens busstopp er arealkrevende, for å legge til rette 
korrespondering mellom busser. Samtidig er busstilbudet lite, 
og i hovedsak avgrenset til ruter knyttet til skoleskyss.  
 
IFK: Ønskelig at det kommer noen skisser man kunne sett 
nærmere på. Umiddelbart noe skepsis til å flytte mer transport 
inn i et skole/boligområde.  
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SVV: Transportkultur - må jobbes med. Aktiv transport er 
viktig i et folkehelseperspektiv. Spørsmål om kommunen har 
arbeidet med trafikksikkerhetsplan?  

  

  

 
 
 
 
 
 
 


